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Renovació dels 
parcs infantils 

El govern municipal ha hagut d'afrontar diverses crisis importants durant el Amb una inversió de 

present mandat. A part de la gestió de la pandèmia de la covid-19 i l'afectació 22.244,85 euros, 

econòmica, les diverses emergències climàtiques amb inundacions i ventades 

o l'arribada de refugiats de la guerra d'Ucraïna, una de les problemàtiques 

destacades a les quals ha fet front és a l'alt nivell de nitrats a l'aigua, que va 

obligar a decretar la no potabilitat de la mateixa l'estiu passat. Des del minut 

zero, mobilitzant recursos allà on estaven, es va posar a l'abast de tothom 

cisternes d'aigua apta per al consum repartides pel municipi i es va treballar 

conjuntament amb Agbar, l'Agència Catalana de l'Aigua i el Departament de 

Salut, per trobar una solució. Es va optar per instal·lar una planta d'osmosi per 

filtrar els nitrats i, en poc més d'un mes, es va restablir la normalitat en el 

subministrament d'aigua potable. El proper mandat serà el moment 

d'executar noves i 

importants 

infraestructures ja 

definitives per 

garantir 

l'abastament de 

qualitat, com la 

renovació de la 

xarxa, la 

interconnexió de 

canonades o 

l'estudi de nous 

punts de captació 

d'aigua. 

Nova 
senyalització de 
Valldepins 

El passat mes de febrer 

l'Ajuntament va instal·lar la nova 

senyalització al polígon 

industrial Valldepins, una 

reiterada reivindicació de 

l'Associació d'Empresaris 

d'Ulldecona. Es tracta de diversos 

plafons informatius amb un 

plànol de situació general i el 

directori de les 22 empreses que 

hi ha en funcionament, així com 

també els serveis públics com la 

deixalleria. 

recentment s'ha renovat 

completament el parc 

infantil de l'avinguda 

Escoles. S'ha instal·lat 

elements nous de joc i 

canviat el paviment. El 

mobiliari de l'anterior parc 

s'ha restaurat i ubicat al 

recinte escolar. 



Acte de balanc de d'Ulldecona, Núria Ventura, i la periodista Silvia 

Folqué. Van intervenir també breument els sis 

regidors i regidores del govern municipal : Cati 

Brusca, Mónica Fabra, Toni Pascual, Albert Palacios, 

Demetria Querol i Eli ltarte. Tots van destacar la 

complexitat de la gestió pública aquests darrers 

quatre anys a causa sobretot dels dos anys de 

pandèmia i les dificultats que aquesta va 

comportar. 

, 
mandat 2019-2023 
El passat mes de març vam dur a terme a l'Oficina 

de Turisme un acte per tal de fer balanç de l'actual 

mandat municipal i retre comptes del compliment 

del programa electoral. Una seixantena de 

persones van assistir a la xerrada entre l'alcaldessa 

68% programa 
electoral 

COMPLERT 

• 

Avancen els tràmits per construir la nova 
variant de la carretera de Godall 
La Diputació ha iniciat els 

tràmits per a la construcció 

d'una variant de la TV-3313 

(carretera de Godall) a 

Ulldecona. Tal com informava el 

Diari de Tarragona en la seva 

edició del 14 d'abril, la variant 

és una llarga reivindicació del 

municipi, ja que la carretera 

discorre en part per dins del 

nucli urbà i suporta un 

important pas diari de camions 

de gran tonatge, per l'activitat 

de pedreres i indústries de la 

zona, el que comporta un perill 

per als vianants i la resta de 

vehicles. 

El ple de l'òrgan provincial ha 

aprovat ja l'estudi informatiu i 

d'impacte ambiental de l'obra . 

El tram actual té un traçat 

dificultós, amb una calçada de 

quatre metres sense espais 

protegits per a la circulació dels 

vianants fora del tram més urbà, 

mentre que dins del nucli urbà 

té trams sense voreres i d'altres 

amb voreres estretes i 

malmeses pel pas dels camions. 

Tampoc hi ha espai suficient 

perquè els vehicles pesants hi 

puguin circular sense envair el 

carril contrari en molts punts i 

interseccions. Per aquest motiu, 

una part del trànsit acaba 

passant pel carrer Barcelona. 

Entre les dues vies urbanes 

suporten diàriament un trànsit 

de 1.971 vehicles, dels quals 

187 són pesants (el 9,5 %). 

La proposta de nova carretera 

té una llarga de 6 7 4 metres, 

està apartada uns 100 metres 

de la zona urbana i aprofita un 

camí de terra situat en una zona 

agrària . Amb aquesta variant 

millorarem en la mobilitat, però 

sobretot guanyarem en 

seguretat i salut segons ha 

valorat l'alcaldessa d'Ulldecona, 

Núria Ventura . 


